



भारत का राजदूतावास
EMBASSY OF INDIA
Amman - Jordan

No. AMM/ADM/1/2015

28 July, 2015

The Embassy of the Republic of India presents its compliments to the Ministry of Foreign Affairs and Expatriates of the Hashemite Kingdom of Jordan and all Diplomatic Missions and International Organizations accredited to the Hashemite Kingdom of Jordan and has the honour to inform with profound sorrow the esteemed Ministry as well as all Diplomatic Missions and International Organisations about the sad demise of the former President of the Republic of India Dr. A.P.J. Abdul Kalam on 28 July, 2015. He was the eleventh President of India from 2002 to 2007.

In memory of the former President Dr. A.P.J. Abdul Kalam a Book of Condolences will be opened on 29th July, 2015 between 10:00 AM to 1:00 PM and on 30th July, 2015 between 10:00 AM to 1:00 PM and 3:00 PM to 5:00 PM at India House [No. 33, Tawfiq Abu Al Huda Street, Malfouf Shamali, Between 3rd & 4th Circle, Jabal Amman]

The Embassy of the Republic of India avails itself of this opportunity to renew to the Ministry of Foreign Affairs and Expatriates of the Hashemite Kingdom of Jordan as well as all Diplomatic Missions and International Organization accredited to the Hashemite Kingdom of Jordan the assurances of its highest consideration.

To: Protocol Division of the Ministry of Foreign Affairs & Expatriates of the Hashemite Kingdom of Jordan and all Diplomatic Missions and International Organizations accredited to the Hashemite Kingdom of Jordan.





भारत का राजदूतावास

EMBASSY OF INDIA
Amman - Jordan

التاريخ: 2015/07/28

الرقم: أم م/ إداري/1/2015

تهدي سفارة جمهورية الهند في عمان أطيّب وأجمل تحياتها إلى وزارة الخارجية وشؤون المغتربين الموقرة للمملكة الأردنية الهاشمية وكافة البعثات الدبلوماسية والمنظمات الدولية المعتمدة لدى البلاط الملكي الهاشمي وتتشرف بإعلام الوزارة الموقرة والبعثات الدبلوماسية والمنظمات الدولية وببالغ الحزن والأسى عن نبأ وفاة رئيس جمهورية الهند السابق الدكتور A.P.J عبد الكلام الذي توفي بتاريخ 28 تموز 2015. حيث كان الدكتور عبد الكلام هو الرئيس الحادي عشر في تاريخ الهند خلال الفترة من 2002 إلى 2007.

وفي ذكرى وفاة الرئيس السابق، سوف يتم فتح سجل التعازي بتاريخ 29 تموز 2015 ما بين الساعة 10:00 صباحا وحتى 1:00 ظهرا، وبتاريخ 30 تموز 2015 ما بين الساعة 10:00 صباحا وحتى 1:00 ظهرا ومن الساعة 3:00 عصرا وحتى 5:00 مساء في منزل سعادة السفير الهندي الكائن في (جبل عمان، ما بين الدوار الثالث والرابع، شارع توفيق أبو الهدى، فيلا رقم 33، عمان).

تنتهز سفارة جمهورية الهند هذه الفرصة لتعرب لوزارة الخارجية وشؤون المغتربين الموقرة للمملكة الأردنية الهاشمية وكافة البعثات الدبلوماسية والمنظمات الدولية المعتمدة لدى البلاط الملكي الهاشمي عن فائق احترامها وتقديرها.

إلى: وزارة الخارجية وشؤون المغتربين الموقرة للمملكة الأردنية الهاشمية وكافة البعثات الدبلوماسية والمنظمات الدولية المعتمدة لدى البلاط الملكي الهاشمي.

